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Utbyggning i Holsbergstien. 
  
  
Heisann ser og leser at dere skal bygge  50 terrasseblokker innerst inne i holsbergstien. 
  
Hvordan kan dere tenke slikt??. 
Det bor faktisk masse barn som er ute i gaten og leker dagen lang. 
Og skal dere ødelegge turområdet vårt der oppe. 
Holder ikke det med hus no slikt som det er?? Det bygges jo enda ene boliger i holsbergstien, og 
det er mye bråk som det er,og må vi holde ut med enda mer bråk fra lastebiler osv. 
Når skal vi få kose oss og få ro rundt i hele feltet, er jo bråk der fra mandag til lørdags 
ettermiddag. 
Dette blir rett og slett for for dum, og etter min  
mening og andres så e dette griskhet etter penger. 
Det er mange andre steder dere kan bygge ut sikkert, og hvorfor holsbergstien??. 
Tenk på alt dere kommer til å ødelegge for både store og små. 
Vi kan jo ikke lenger slippe barna våre ut igaten for å leke lenger, og foreldrene må begynne å 
holde seg ute i gaten for det blir alt for mye trafikk der, og dere tar ikke hensyn. 
Kun penger dere tenker her, tenk dere om dere hadde bo der selv og barna deres var ute å 
lekte, men de kan ikke det lenger for det e for mye biler som kjører frem og tilbake. 
I tillegg til utbgygging av 50 terrasseblokker, så er det verken gatelys eller fortau der. 
At dere e inne på tanken e bare helt på trynet. 
Om dette skjer kommer jeg til å parkere bilen min i veien slikt at jeg sperrer hele veien for dere/ 
de som skal kjøre opp der å jobb. 
  
På forhånd takk skal dere ha for at dere ødelegger barnas mulighet for å leke i gaten, og for 
store som faktisk bruker tur området der oppe. 
  
Carlos Garrido Brandsdal. 


